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ZÁPIS 

z 13. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 
konaného ve středu 4. září 2024 od 14 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
doc. Ing. Marek Bouška, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Bc. Jana Hrušková 
Bc. Martin Šanda 
Ing. Marie Nevyhoštěná 

Omluvení senátoři: 

Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Bc. Josef Velebný 

Nepřítomní senátoři: 

Ing. Petr Leinweber 

Hosté: 

doc. Ing. Petr Česla, Ph.D. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 
prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. (proděkanka FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání žádosti o akreditaci bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu – Environmentální chemie a udržitelnost 

3. Předchozí souhlas děkanovi ke jmenování členů Disciplinární komise FChT UPCE na 
období 2024–2026  

4. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručených omluvenkách tří 
ze čtyř nepřítomných senátorů. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky 
ani doplňující návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 13. zasedání AS 
FChT UPCE. 

Hlasování: 11–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam informoval, že skrutátory je třeba zvolit kvůli 
tajnému hlasování v rámci bodu 3 tohoto zasedání. Jako skrutátoři byli navrženi prof. Weidlich 
a doc. Bouška. Žádné pozměňující návrhy nebyly vzneseny. 

Hlasování: 9–0–2  

2.  Projednání žádosti o akreditaci bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu – Environmentální chemie a udržitelnost 

Předkladatel prof. Mošner představil daný materiál. Tento studijní program by měl 
nahradit stávající program Chemie a technologie ochrany životního prostředí. Jedná se o profesně 
zaměřený studijní program, který zahrnuje praxi v rozsahu 520 hodin. Předkládaný návrh byl 
dne 24. 5. 2024 projednán Radou studijních programů a dne 17. 6. 2024 na rozšířeném vedení 
UPCE. 

K danému materiálu byl písemně před zasedáním vznesen dotaz od senátora Bartáka: 
„Ve většině formulářů B-III chybí uvedení garanta předmětu – neměl by být v těchto formulářích 

doplněn?“. Prof. Mošner vysvětlil, že garant předmětu se v souladu s aktuálními pokyny NAU 
uvádí pouze u předmětů profilujícího základu. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

návrh žádosti o udělení akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 

Environmentální chemie a udržitelnost. 

Hlasování: 11–0–0 

3.  Předchozí souhlas děkanovi ke jmenování členů Disciplinární komise FChT UPCE 
na období 2024–2026 

Disciplinární komise je volena vždy na dvouleté funkční období, které u stávající komise 
končí ke dni 10. 10. 2024. Z toho důvodu je třeba jmenovat novou Disciplinární komisi pro 
následující funkční období 2024–2026. Disciplinární komise projednává přestupky studentů, 
nikoli zaměstnanců. 
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Děkan FChT UPCE prof. Němec předložil návrh členů Disciplinární komise. V souladu 
s Jednacím řádem AS FChT je třeba hlasování o osobách provádět tajným způsobem. Doc. Adam 
seznámil přítomné s procesem tajného hlasování a se způsobem úpravy hlasovacích lístků. 
Následně proběhlo tajné hlasování, ve kterém bylo odevzdáno 11 platných hlasovacích lístků. 
Výsledek tajného hlasování byl následující: 

 prof. Ing. Petr Mošner, Dr. 11–0–0 

 doc. RNDr. Tomáš Roušar, Ph.D. 11–0–0 

 prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 10–0–1 

 Ing. Kamil Bečvář 11–0–0 

 Ing. Martin Gorčík 11–0–0 

 Ing. Marie Nevyhoštěná 11–0–0 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice dává 

děkanovi předchozí souhlas ke jmenování navržených členů Disciplinární komise Fakulty 

chemicko-technologické Univerzity Pardubice na období 2024-2026.  

Hlasování: 11–0–0 

4. Různé 

Prof. Weidlich tlumočil dotaz na neotevření navazujícího studijního programu Chemické 

a procesní inženýrství se specializacemi Chemické inženýrství a Ochrana životního prostředí. 
Prof. Mošner vysvětlil, že hlavním důvodem je velmi nízký počet studentů. Vše je v souladu 
s dodatkem č. 5 ke Směrnici č. 4/2023, kde je uvedeno: „Děkan si ponechává právo neotevřít 

první ročník studijního programu, na který se přihlásí nízký počet uchazečů. Fakulta dotčeným 

uchazečům nabídne přijetí do jiného studijního programu v rámci stejného stupně studia 

akreditovaného na Fakultě chemicko-technologické Univerzity Pardubice.“.  
Na dotaz doc. Adama bylo zodpovězeno, že všem dotčeným studentům byla navržena 

alternativa k původně plánovanému studijnímu programu, se kterou studenti souhlasili. 
Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za aktivní 

účast a zasedání ukončil.  

V Pardubicích 10. 9. 2024 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


